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JAROSŁAW RABCZENKO 

Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

Szanowny Pan 

TADEUSZ KRZAKOWSKI 

Prezydent Miasta Legnicy 

 

 

INTERPELACJA 

 
Szanowny Pani Prezydencie, 

Proszę odpowiedź, kiedy podjęte zostaną działania zmierzające do uporządkowania tzw. „baraków” 
przy Kwiatowej i jakie ma Pan plany odnośnie tego miejsca? Lokale są niezamieszkałe od wielu lat, jednak 
do dzisiaj „straszą” pozostałe ruiny. Jednocześnie wnioskuję  o uporządkowanie terenu wokół budynków, a 
właściwie tego, co z nich zostało. 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Z poważaniem, 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


